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 .2021  –   22פרוטוקול וועד ההנהלה מספר 
 שם האגודה: מעוז חיים )שטורמן(. 

 23.6.21תאריך הישיבה:  
 .6מספר חברי מזכירות:  

 משתתפים: 
נעה  גל שגב, יריב הולצר,    , יהושע טל, יורם שחם,ג'נט מורורית לוריא, נציגי ציבור: א 

 . הרלינג
 

 ישיבות פוריות ברכנו את המצטרפים החדשים ואיחלנו לעצמנו  
 

 דיון והחלטות:
ללא  התקיים  )הדיון   שרה הולצר ומלכלה חורש :מוזמנות גרעין צבר לאן? : 1סעיף 

 יריב הולצר( 
לאור הודעת חברת "הצופים" על כך שהשנה הם לא מקצים לנו גרעין נערך הדיון על  

עתיד הגרעינים במעוז ובהקשר זה גם מה עושים עם המבנים. להלן חלק ממה  
 שנאמר. 

*שרה ומלכל'ה הציגו את חשיבות המשך קבלת גרעיני צבר וההיסטוריה של הפעילות  
 במעוז. 

*השנה מספר הגרעינים מאוד הצטמצם, והצופים החליטו לא להמשיך עם מעוז, כפי  
 שנמסר לפני חודשיים. 

 . 2022*לטענת שרה הצופים מוכנים להתחייב שישלחו לנו גרעין באוגוסט 
ל הנוכחים שפעילות צבר במעוז היא פעולה ציונית שחשוב שנמשיך  *הוסכם על דעת כ 

 לעסוק בה. 
*לפני כחודש יהושע נתן לשרה חודש לטיפול במציאת גרעין צבר או מסגרת אחרת,  

 עד כה לא נמצא ושרה מבקשת חודש נוסף. 
 *עולה השאלה מה עושים במבנים בינתיים? משכירים? לכמה זמן? 

 ופים האם הם מתחייבים לשלוח לנו גרעין בשנה הבאה. א. יהושע יבדוק בצ  הוחלט:
 . ב. נאפשר עוד חודש לבדיקות   
 ג. במקביל נבדוק את אופציית ההשכרות.    
 
 

 .: ניר דפנא ויוסי גלבועמוזמנים .: תקשורת2סעיף 
שנים, גם במזכירות הנוכחית זהו דיון שלישי   3הדיונים על התקשורת נערכים כבר 

 וכל פעם נוסף פרט שלא ידענו קודם.  
 קיימות עלויות של מע"מ שלא ברור אם ניתן להתקזז עליהן.  

: א. לבדוק אם ניתן להעביר העסקה הזו דרך העסקים במלואה או לפחות  הוחלט
 בחלקה. 

   ₪ למנוי. 25ב. מאשרים גביה נוספת מחברים של עד               
 ג. הוצע לקבוע "אבא" לתקשורת מעל לירון.               

 
 . 05: אישור סדר יום לאסיפה  3סעיף 

 .אושר - 05סדר יום לאספה 
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 : יוסי גלבוע. מוזמן שימוש ושמירה בכספי נקלטים.: 4סעיף 

 השימוש והשמירה של הכספים הללו.קיימת מחלוקת רבת שנים על 
 בפועל השתמשו בכספים הללו גם לכיסוי גירעונות בקיום השוטף. 

 מחלקות שונות:   2בכספי נקלטים יש לנו 

כספים המתקבלים בגין תשתיות. לגבי כספים אלו ישנה החלטה מלפני   .א
  ר כשנתיים שלוש, שהכספים המתקבלים ממכירת נכסים צריכים להישמ

בחשבון נפרד ומיועדים לשימוש לתשתיות בלבד. קיימת מחלוקת מה זה 
חשבון נפרד? האם חשבון בנק נפרד או שהם צבועים בתוך רשימה נפרדת 

 בהנהלת החשבונות. 

כספים המגיעים ממכירת רכוש ויכולים לשמש לכל מטרה של השקעות, אבל   .ב
 לא לכיסוי גירעונות שוטפים. 

 ות הסעיף בחוזי הנקלטים שבו רשום "בנפרד". יוסי יבדוק מה משמע הוחלט:
 הכספים ישמרו בנפרד ולצורך שימוש בהם נחוצה החלטת מזכירות. 

 רשימות, תשתיות ונכסים.  2כאשר תהיינה  
 

 אישור זכויות חתימה לוועד ההנהלה ולאגש"ח מעוז.: 5סעיף 
 ה רשימה חדשה של בעלי זכות חתימה. אושר

 
 .ועדכוניםסבב הנהלה : 6סעיף 

   –  החלפת עומר סלאח*
   זהו לא סעיף להחלטה, נשמעו הערות שונות שיילקחו בחשבון.

 ב. יב, בסופ"ש רק מרדכי הר או מרדכיי ס  –  פיצוצים במערכת המים
 יומיים בשבוע  -ב  יסהר או מרדכי  -בניה 

 . הקיף עבודה יחד יום בשבוע  -הצבעי הנוכחי או רועי חן  -צבעות  
 

 
 

 

 


